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Inleiding 
Enkele jaren geleden is er in Enschede met verschillende bestrijdingsmethoden geprobeerd de 
Japanse Duizendknoop te bestrijden, zonder veel succes. 
 
Wie erop let, ziet dat veel groeiplekken elk jaar een stukje groter worden. Zo dijt de plant langs de 
Oostweg steeds verder uit en krijgt er meer groeiplekken bij. Ook langs de Gronausestraat ter hoogte 
van de Ecozone zijn er steeds meer plekken waar de plant de kop op steekt. Ook langs het spoor 
Glanerbrug – Enschede kan de plant welig tieren. Niet in de laatste plaats omdat het hier gaat om een 
locatie waar de gemeente en ProRail gedeeld eigenaar zijn van de grond. Maar ook het gronddepot 
van de gemeente aan de Oosterstraat is totaal begroeid met deze exoot. 
 
Het is bekend dat de plant lastig te bestrijden is. Maar hoe langer we wachten, hoe moeilijker en 
duurder het wordt om de plant onder controle te krijgen. En hoe groter de kans dat de plant ook voet 
aan de grond krijgt in natuurgebieden. Doortastend aanpakken van deze plant is dan ook 
noodzakelijk. 
 
Zwolle heeft inmiddels een redelijk effectieve aanpak gevonden, door beperkt af te steken en te 
maaien en dit regelmatig te herhalen. Daarnaast geven ze aan goede ervaringen te hebben met 
elektrocutie van de plant. 
 
Daarnaast heeft Zwolle, net als veel andere gemeenten, een openbare kaart waar te zien is waar de 
plant groeit. Zo is het voor inwoners makkelijker te zien waar de plant staat en helpt het bij de 
bewustwording onder particulieren om de plant aan te pakken. Ook is het makkelijker om de 
ontwikkelingen van de plant in de gaten te houden. 
 
Vraag 1: Heeft de gemeente zo’n overzichtskaart en zo ja, waarom kiest het college ervoor om deze 
kaart niet openbaar beschikbaar te maken? Als die kaart er niet is, ziet het college meerwaarde in een 
kaart? 
 
Vraag 2: Klopt het beeld dat op steeds meer plekken in onze gemeente de Japanse Duizendknoop de 
kop op steekt? 
 
Vraag 3: Is het college bereid de methode van de gemeente Zwolle over te nemen en daarmee de 
Japanse Duizendknoop feller te bestrijden dan nu wordt gedaan? 
 
 


